
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 946
Vil ministeren kommentere på tv2.dk-artiklen fra den 31. juli 2022 »Eksperter går 
i rette med Sundhedsstyrelsen: - PFAS-udsatte kan ikke trygt blive gravide el-
ler amme« (https://nyheder.tv2.dk/samfund/2022-07-29-eksperter-gaar-i-rette-med-sund-
hedsstyrelsen-pfas-udsatte-kan-ikke-trygt-blive), og herunder bede Sundhedsstyrelsen 
om at svare på, hvad den reelle risikovurdering er, og hvor stor uenighed der er i ekspert-
gruppen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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